



Sign up offer Terms and Conditions	報名優惠條款及細則
<ol style="list-style-type: none">1. The registration period is from now till 31 May 2024 at all PURE locations in Hong Kong.2. The promotion is valid for individuals who confirm their commitment to a PURE 12-month agreement.3. Each entitled PURE Cardholder can refer two friend, or immediate family member to PURE and receive a 7-day pal pass.4. Referrals must be a first-time visitor who are Hong Kong residents and 18 years of age or older.5. Each pal pass can be used only once per person.6. The 7-day pal pass must be activated on or before 31 May 2024.7. The free additional two month will be added to the end of the PURE Cardholder's agreement.8. The promotion is non-refundable, non-transferable, and cannot be redeemed for cash.9. The promotion cannot be used in conjunction with other promotions or discounts.10. Should any dispute arise, the decision of PURE International (HK) Ltd. shall be final and conclusive.	<ol style="list-style-type: none">1. 登記日期為即日起至 2024 年 5 月 31 日，可於香港所有 PURE 地點登記。2. 此活動適用於確認簽訂 PURE 中心 12 個月通行計劃的持卡人參與。3. 每位合資格的 PURE 持卡人可以推薦一位朋友或直系親屬。4. 推薦人必須是年滿 18 歲或以上的首次訪客的香港居民。5. 每人只可享用一次 7 天通行證。6. 須於 2024 年 5 月 31 日前啟用 7 天通行證。7. 2 個月額外 PURE 服務計劃將於原有計劃完結後啟用。8. 此優惠不可退款、不可轉讓，也不可兌換現金。9. 此優惠不能與其他促銷或折扣同時使用。10. 如有任何爭議，PURE International (HK) Ltd. 保留最終決定權。
Last updated: 1 March 2024	最後更新日期：2024 年 3 月 1 日